

577. 軍法會議處理件數及人員 自明治三十四年至同四十五年大正元年
既決中ニハ處刑、無罪、免訴、消滅、管轄遷移送ヲ包含ス

Table with columns for year, previous year, new cases, total, resolved, and unresolved. Includes a sub-table for military law conferences by region (東京, 横須賀, etc.) and a summary of cases reviewed by the High Military Law Conference.

578. 軍人軍屬犯者刑名及罪狀 自明治三十四年至同四十五年大正元年

Table showing military and military family offenders by crime name and status. Columns include sentence type (無期, 有期), fine, imprisonment, and material costs.

578. 軍人軍屬犯者刑名及罪狀 自明治三十四年至同四十五年大正元年 續

Continuation of Table 578, showing detailed sentencing for various crimes like 逃走, 放火, 往來妨害, etc., categorized by sentence type and total counts.

579. 軍人軍屬犯者官職及罪狀 自明治三十四年至同四十五年大正元年

Table showing military and military family offenders by rank and crime name. Columns include rank (上長官, 士官, etc.), sentence type, and total counts.